

Mr Chiu Kwok Hung, Justin FHKIoD FHIREA

趙國雄先生

Category: Listed Companies (SEHK – Non-Hang Seng Index Constituents) - Non-Executive Director

類別: 上市公司 (香港交易所 - 非恒生指數成分股) - 非執行董事



We are back!
回歸啦!

Message from Awardee 得獎者的話

It is a tremendous honour for me to be recognized as one of the winners of this year's Directors of the Year Awards.

One of the top requirements for a director today is to embrace world-class practices and professional governance, while maintaining competitive edge, standing and values. I have a high regard for the Institute of Directors for placing great importance in reinforcing the significance of corporate governance in Hong Kong, helping to maintain the territory's reputation as a world leading business hub.

As the chairman of Fortune REIT and also the chairman of ARA, one of "Asia's 200 Best Under A Billion" in Forbes annual list of 200 Top-Performing Small and Midsize Companies in Asia, I will continue to lead my teams in the pursuit of excellence in directorships by upholding our conviction to interact with all stakeholders in a spirit of "REIT" – Respect, Excellence, Integrity and Transparency.

本人非常榮幸能夠成為本年度「傑出董事獎」其中一位得獎者。

在現今的商業社會，董事們面對的首要挑戰乃吸納及運用世界級的商業實務及專業管治知識以保持企業的競爭力、地位和價值。因此，本人十分認同香港董事學會在加強和深化各行業對企業管治認知所作出的努力和貢獻，使香港作為領導世界之金融中心的聲譽能得以持續。

作為置富產業信託及ARA資產管理有限公司【《福布斯》評為「亞洲200強頂尖中小企業」】的主席，我將會繼續率領團隊不遺餘力地提升公司的企業管治水平及董事專業才能，並全力推動我們的企業管理信念REIT - R (Respect)尊重、E (Excellence)卓越、I (Integrity) 誠信及 T (Transparency)高透明度。

Chairman, ARA Asset Management (Fortune) Limited 置富資產管理有限公司 主席



The Magnificent Team!
置富群英



Here is the good news!
好消息陸續有來



Let's work together!
眾志成城

Citation of the Panel of Judges 評審團評語

Mr Chiu has made remarkable contribution to the company with his extensive industry experience, business acumen and market awareness. He established Fortune REIT in 2003 which is the first and only private real estate investment trust to be dually listed on the stock exchanges of Hong Kong and Singapore. Mr Chiu demonstrates passion and professionalism in his work, particularly through improving corporate governance, internal control and risk management.

趙先生憑藉豐富的投資市場經驗、銳敏的商業觸覺和對市場的認知，為公司作出顯著的貢獻。他在2003年成立的置富產業信託是唯一的私人房地產投資信託基金在新交所及香港聯交所雙重上市。趙先生在工作上表現專業和充滿熱誠，在提升企業管治、內部監控和風險管理方面的付出尤其顯著。



2010 ^{th anniversary}

傑出董事獎 Directors Of The Year Awards